重要通告
IMPORTANT NOTICE
由2004年1月1日起，免費郵寄月結單之服務已終止，並每張郵寄月結單將收取手續費港幣十元正。如  貴客仍需繼續此項服務，請塡妥以下回條，郵寄回條或傳真至 2422 3050。
With effect from 1 January 2004, complimentary mailing of monthly statement service was discontinued.  Handling charge of HK$10 per statement will be imposed for such service.  If you would like to continue receiving the monthly statement by mail, please complete the form below and by mail or fax to 2422 3050 .

回  條
Reply Slip
由    年 月 日起，本人欲繼續以郵寄形式收取月結單，並明白每張郵寄月結單將收取手續費港幣十元正，該收費將列於每月之月結單內。
I would like to continue receiving monthly statements by mail starting from 1 January 2004.  I understand that handling charge of HK$10 per statement will be imposed for such service.  The handling charge will be recorded in the monthly statements.
戶口持有人/
公司授權人簽署

Account Holder’s


Signature:
________________________________


戶口號碼/車輛編號

Account No/Car No.:
___________________________

戶口持有人/公司名稱

Account Holder:
________________________________

